
Vyjádření ÚMO Pardubice IV k zápisu z 5. jednání OV Drozdice ze dne 9.2. 2024 

    

Podněty k řešení: 

1. Předsedkyně OV p. Jeannette Vavřinová, DiS. podala rezignaci na post předsedkyně a 

členství OV k 31.3.2024. Novým předsedou OV Drozdice byl navržen Mgr. Petr Filip. 

Novým členem OV Drozdice byla navržena Bc. Martina Kopecká. Rezignace na předsedu 

OV Drozdice paní J. Vavřinové, DiS., byla doručena na podatelnu UMO Pardubice IV. 

Rezignace i návrh nového předsedy bude projednán na nejbližším jednání ZMO Pardubice 

IV, tj. dne 15.4.2024. 

2. Kácení stromů v okolí OD proběhne v týdnu od 12.2.2024. Likvidace dřeva provede SDH 

Drozdice.  

3. V Dělnické ulici je větší výskyt odpadků, zřejmě ze svozu odpadu. OV žádá, aby MO IV 

vešel v jednání s fa Marius Pedersen a. s. o nápravě. Podnět předán referentce Úseku ochrany 

přírody a krajiny k řešení s tím, že je s firmou ve spojení a ta úklid provádí průběžně.  

4. OV žádá o posílení spojů DP Pardubice (linky 12) v Dělnické ulici. P. Mgr. Bc. Žemlička 

navrhl schůzku s DP Pardubice a řešení problémových časů. 5. P. Mgr. Bc. Žemlička předal 

OV návrh Darovací smlouvy Veřejné sbírky na revitalizaci rybníku v Drozdicích po otravě 

vody a úhynu ryb. 6. OV rozhodl o rozdělení příspěvku z MO Pardubice IV ve výši 10 000,- 

Kč viz zvláštní příloha. 7. Plán jednání OV Drozdice na r. 2024: 9.2. v 17 hod 12.4. v 17 hod 

16.6. v 18 hod 27.10. v 18 hod Všechna jednání proběhnou v OD v Drozdicích. Dne: 

9.2.2024 . Předáno vedení MO Pardubice IV k dalšímu řešení.  

Zapsala: Mgr. N. Peterová 


